8/24/2025 报告事項

- 1. 小組長分享會通知: 時間: 8月24日(主日)愛宴後下午1:00 地點: B教室 邀請各小組長回顧一年事工、分享亮點與 挑戰,並探討未來異象方向,一同禱告尋 求神帶領。盼望您踴躍參加!
- 2. 秋季 BSF 将于 9/8 开课!本学年课程为 被 掳与归回(涵盖以西结书、但以理书、以 斯拉记、以斯帖记、哈该书、撒迦利亚 书、尼西米记、玛拉基书)。透过四重研 习法深入理解圣经,欢迎弟兄扫描二维码 报名参加。
- 3.9月7日,11:30, 教會座談會, 歡迎踴躍參 加。
- 4.9月開始,成人主日學開設一門新課,主題: 從聖經中淺談家庭關係,時間:每個主日早 上11:30-12:00,講員:Betty 師母,歐陽姊 妹,佳薈姊妹 地點:舊堂迎賓室

8/24/2025

感恩和代禱

- 1. 为教会的合一祷告
- 2. 为教会新朋友的跟进祷告。
- 3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求 主赐给他们智慧、力量和服侍的心,牧养 和治理莱城教会。
- 4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体,让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。"神阿,我们称谢你,我们称谢你,因为你的名相近,人都述说你奇妙的作为。"诗 75: 1。
- 5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组 长信心和力量,也将火热爱主的心放在每 一位肢体的生命中。
- 6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

8/24/2025 Announcement

1. Fall BSF starts on 9/8!

This year's study is **The People of the Promise: Kingdom Divided – Exile and Return** (covering Ezekiel, Daniel, Ezra, Esther, Haggai, Zechariah, Nehemiah, Malachi). Learn through the four-fold study method and grow in God's Word. All are welcome—scan the QR code to register.

- 2. We invite all small group leaders to review the past year's ministry, share highlights and challenges, and explore future vision and direction. Let us pray together and seek God's guidance. We hope you will participate enthusiastically!
- 3. September 7, 11:30 AM, Church Town Hall Meeting. All are welcome to join!
- 4. Starting in September, Adult Sunday School will offer a new class: "A Biblical Perspective on Family Relationships." Time: Every Sunday, 11:30 AM – 12:00 PM

Speakers: Pastor's Wife Betty, Sister

Ouyang, Sister Jiahui

Location: Old Sanctuary Welcome Room

8/24/2025

Praise and Prayer

- 1. Pray for the unity of the church
- 2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
- 3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
- 4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
- 5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
- 6. Pray for elderly and bodies in need.